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INTERPELACJA 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

w imieniu mieszkańców Ciechanowa zwracam się z uprzejmą prośbą o rozważenie 

możliwości powiększenia parkingu przy hali sportowo-widowiskowej przy ul. Kraszewskiego 

8. Zarówno z hali, jak i znajdujących się obok obiektów – placu zabaw, boiska plażowego do 

piłki siatkowej, kortów tenisowych, basenu odkrytego (latem) – korzysta coraz więcej osób. 

Zapotrzebowanie na większą liczbę miejsc parkingowych zgłaszają mieszkańcy rekreacyjnie 

uprawiający sport i aktywnie odpoczywający oraz zawodnicy klubów i sekcji sportowych, 

których w ostatnim czasie systematycznie przybywa. Należy także uwzględnić nową trwającą 

inwestycję, czyli budowę niskiego parku linowego, która generowała będzie dodatkowe 

potrzeby dotyczące parkingów. Pragnę także podkreślić, że hala jest również miejscem 

dużych wydarzeń kulturalnych, m. in. koncertów, na które licznie przyjeżdżają mieszkańcy 

Ciechanowa. 

 

Z wyrazami szacunku. 

Radny Rady Miasta Ciechanów 

/-/ Michał Rząsiński 

 
 


